

مكتب ضابط حماية الطفل



السياسات العامة لمكتب ضابط حماية الطفل

1. يعتمد مكتب ضابط حماية الطفل على الحفاظ على حق الطفل في الحياة والبقاء والنماء وتوفير البيئة المناسبة الملائمة لذلك.
2. يهدف مكتب ضابط حماية الطفل على حماية الطفل وفق القانون الاتحادي رقم (3) لسنة 2016 بشأن قانون حقوق الطفل (وديمة) الذي ينص على حماية الأطفال من سن 6 سنوات الى 18 سنة من كل مظاهر الإهمال والاستغلال وسوء المعاملة ومن إي عنف بدني وجسدي ونفسي يتجاوز المتعارف عليه شرعاً وقانوناً .
3. يعمل مكتب ضابط حماية الطفل في نادي العين على تشكيل شبكة فعالة للحماية حيث يشعر اللاعبون فيها بأمان.
4. يعمل مكتب ضابط حماية الطفل أيضاً على نشر ثقافة حقوق الطفل على أوسع نطاق ممكن في النادي باستخدام الوسائل المناسبة.
5. يعمل مكتب ضابط حماية الطفل على إشراك الطفل في مجالات الحياة المجتمعية وفقاً لسنه ودرجة نضجه وقدراته المتطورة لينشأ على خصال حب العمل والمبادرة وروح الاعتماد على الذات.
6. يعمل مكتب ضابط حماية الطفل على حماية المصالح الفضلى للطفل.
7. يعمل مكتب ضابط حماية الطفل على توعية الطفل بحقوقه والتزاماته وواجباته في المجتمع.
8. يعمل مكتب ضابط حماية الطفل على التبليغ عن إي انتهاكات أو سوء معاملة اتجاهاه الأطفال.



Child Safeguarding Office



General policies of the Office of the Child safeguarding Officer

1. The office of the Child safeguarding Officer depends on preserving the child's right to life, survival and development, and providing the appropriate environment for that.
2. The Office of the Child safeguarding Officer aims to protect the child in accordance with Federal Law No. (3) of 2016 regarding the Child Rights Law (Wadima), which provides for the protection of children from the age of 6 to 18 years from all manifestations of neglect, exploitation and abuse and from any Physical, physical and psychological violence that goes beyond what is legally recognized.
3. The office of the Child safeguarding Officer in Al Ain Club is working on forming an effective protection network where players feel safe
4. The Office of the Child safeguarding Officer also works to spread the culture of children's rights as widely as possible in the sports club using appropriate means.
5. The office of the Child safeguarding Officer works to involve the child in the areas of community life according to his age, maturity and advanced capabilities, so that he may grow up on the qualities of love of work, initiative and a spirit of self-reliance.
6. The office of the Child safeguarding Officer works to protect the best interests of the child
7. The Office of the Child safeguarding Officer works to educate the child about his rights and duties in society.
8. The office of the Child safeguarding Officer works to report any violations or mistreatment of children.